
Protokół Nr 64/2023 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 z dnia 10 lipca 2023 roku 

 

Na posiedzeniu obecni według załączonej listy obecności. 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia  

2. Przyjęcie porządku posiedzenia 

3. Rozpatrzenie skargi z dnia 12.06.2023 r. 

4. Rozpatrzenie wniosku z dnia 14.06.2023 r. 

5. Wolne wnioski 

 

Do pkt 1  

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz. Powitał członków komisji, 

pracowników urzędu oraz gości. 

 

Do pkt 2  

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz przedstawił porządek posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz zgłosił zmianę do porządku posiedzenia poprzez 

zmianę pkt 5 na : rozpatrzenie wniosku z dnia 15.06.2023 r. w sprawie nadania nazwy ulicy i przesunięcie 

kolejnego punktu wg numeracji. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz poddał pod głosowanie zmianę do porządku 

posiedzenia poprzez zmianę pkt 5 na : rozpatrzenie wniosku z dnia 15.06.2023 r. w sprawie nadania nazwy 

ulicy i przesunięcie kolejnego punktu wg numeracji. 

Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym głosami 2 za przyjęli zaproponowaną zmianę porządku 

posiedzenia. 

 

Do pkt 3 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz powiedział, że zwrócił się do biura prawnego o opinię 

prawną w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 12 czerwca 2023 r. Według otrzymanej opinii prawnej skargę  

na pracownika zatrudnionego w urzędzie należy do kompetencji burmistrza, więc rada miejska nie jest 

właściwa do rozpatrzenia i skarga powinna być przekazana podmiotowi właściwemu, tj. Burmistrzowi Gołdapi. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz poddał pod głosowanie stanowisko Komisji o uznaniu 

Rady Miejskiej w Gołdapi niewłaściwej do rozpatrzenia skargi i przekazaniu jej właściwemu podmiotowi, 

tj. Burmistrzowi Gołdapi. 

Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie głosami 2 za przyjęli powyższe stanowisko. 

 

Do pkt 4 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz powiedział, że zwrócił się do biura prawnego o opinię 

prawna w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 15 czerwca 2023 r. Według otrzymanej opinii prawnej wniosek  

dot. uwag mieszkańców Gołdapi o wykonanie prac na terenie Armii Krajowej 34 i Armii Krajowej 36 należy 

do kompetencji burmistrza, więc rada miejska nie jest właściwa do rozpatrzenia i wniosek powinien być 

przekazany podmiotowi właściwemu, tj. Burmistrzowi Gołdapi. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz poddał pod głosowanie stanowisko Komisji o uznaniu 

Rady Miejskiej w Gołdapi niewłaściwej do rozpatrzenia wniosku i przekazanie go właściwemu podmiotowi,  

tj. Burmistrzowi Gołdapi. 

Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie głosami 2 za przyjęli powyższe stanowisko. 

 

Do pkt 5 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz powiedział, że zwrócił się do biura prawnego o opinię 

prawną w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 15 czerwca 2023 r. Według otrzymanej opinii prawnej rada 

miejska podejmuje uchwały w sprawie nadania nazw ulicom, natomiast przygotowanie projektu uchwały 



należy do kompetencji burmistrza, więc rada miejska nie jest właściwa do rozpatrzenia i wniosek powinien być 

przekazany podmiotowi właściwemu, tj. Burmistrzowi Gołdapi. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew Makarewicz poddał pod głosowanie stanowisko Komisji  

o przekazaniu wniosku w sprawie nadania nazwy ulicy właściwemu podmiotowi, tj. Burmistrzowi Gołdapi. 

Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie głosami 2 za przyjęli powyższe stanowisko. 

 

Do pkt 6 

Brak wolnych wniosków 

 

 

Na tym zakończono posiedzenie.  

 

 

 

       Protokołowała       Przewodniczący Komisji 

     Katarzyna Krusznis         Zbigniew Makarewicz 


